
 
 

 

Referat at skolebestyrelsesmøde den 15. august 2022 
 
 
Mødedeltagere:   
Anika Rée (ARE) 
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP) Afbud 
Maria Veto (MVE) 
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) 
Mette Pihl Køster (MPK) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Jonas Bille (JB)  
 
 
Anne Christiansen (AC) kommunalbestyrelsesrepræsentant  
 
Anne Sofie Bentsen (ASB) (suppleant)  
Kasper Fløe Svenningesen (KFS) (suppleant) Afbud  
 
Elevråd: 
Victor Emil Kaspersen 
 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) 
 
Referent:  
Eva Krag 
 
 
 
Ad 1: Velkomst 

- Emner til eventuelt? 
Godkendelse af referat. 
 
 
Ad 2: Meddelelser 
Elevtal, afgang og tilgang 
 
Skolestart 
 
Medarbejdersituationen 
 
 
Skolestarten er altid dejlig, men AULA har drillet og vi har ikke vist, hvem der har fået hvilke beskeder, 
da flere har taget alternative kommunikationsformer i brug. 
 
Lærerne er frustrerede da deres platforme ikke virker  
AULA er rullet tilbage til det vi kom fra, da generne for at ændre var for store. 
 
Medarbejdersituationen – god sommerfest og alle er ved godt mod. 
Stor opbakning til Kristine fra lærergruppen. 
 
Medarbejderne der er her, vil os gerne. 
Vi har udfordringer, med at kunne få de rigtige.  



 
 

 

Jonas synes at vi fortsat skal vente på den rigtige, frem for at lukke et hul. 
Medarbejderne ønsker også at vente på den rigtige. 
 
Det udløste en snak om hvordan vi brander skolen. 
Kan vi få flere ressourcer, så den enkelte står mindre alene. 
 
Elev til og fra. 
8 har meldt sig ud -  6 er meldt ind. 
 
 
Ad 3: Nyt fra elevrådet 
Intet nyt 
Elevrådet er blevet mindre, da Victor repræsenterer 8 og 9 årgang på Nærum 
Vangebo vil senere blive repræsenteret i SKB. 
 
 
Ad 4: Sidste nyt fra BSU 
Næste møde i kommende uge. 
Nye udviklingssamtaler mellem skolelederen og kommunalbestyrelsen. 
Skoleforum vil også blive nytænkt. 
 
BSU ser et råderum på 25 mio samlet på skoleområdet. 
Man vil nulstille rammebesparelse på 4 mio. 
Særlig opmærksomhed på anlægsbudget, hvor det fastholdes at sætte penge af til udskolingen. 
 
Skolerapporterne er først med på BSU i september. 
Høringssvar til budget skal lavet af SKB. 
Jonas sender Budget rundt og laver et udkast til høringssvar. 
 
 
Ad 5: Arbejdet i skolebestyrelse 
Hvem er vi? 
Annika – NÆ barn på 0 og 5 klasse 
Anne Sofie – VA børn i 0 og 2 klasse samt et barn i skovbørnehave 
Mette – NÆ barn i 2 og et barn i børnehave 
MarieLouise – VA barn i 9 og 6 samt en ældre 
Marie – NÆ barn i 3 og nye 7 klasser 
Victor – NÆ elev på 9 årgang 
Anne – repræsentant fra børne skoleudvalget. 
Rikke – VA barn på 5 årgang og 2 ældre børn 
Kristine – skoleleder  
Jonas – Formand  - VA barn på 1 og 4 årgang. 
 
Jonas ønsker et tæt samarbejde med ledelsen, så skolebestyrelsen og ledelsen kan drive skolen fælles 
frem. 
 
 
Skolebestyrelsen afholder møde hver 5. uge. 
Onsdag er mødedagen og max 2 timer. 
 
Dagsordenen består af en bruttoliste og Jonas laver dagsordenen i samarbejde med Kristine. 
Dagsordenen tilstræbes at blive sendt ud en uge inden mødet. 
 
 



 
 

 

Kommende emner –  
Status af gennemgang af byggeprojekt – hvad er det for et projekt som der er. 
Hvordan ser skolen ud – hvor mange medarbejdere, klasser m.v. 
Hvilke processer er igang bl.a. hos ressourceteamet eller andre indsatsområder 
 
 
Skolechef Martin Gredal har lovet, at der bliver en møderække med en skolebestyrelse uddannelse. 
Se også gerne UVM hjemmeside – skolebestyrelse. 
Skole og forældre er en interesseorganisation, men det er ikke det der er lovgivningen. 
 
Skolebestyrelsen kan ikke bestemme, men komme med konstruktive input til ledelsen. 
 
Grøn profil – skolen har grønt flag, men hvordan bruger vi naturen i læringen har SKB interesse i. 
 
Kommunikation generelt, med film m.v. om dagligdagen. 
 
Anne nævner, at BSU diskuterer frisættelses af skolerne. 
Sig altid til, hvis kommunalbestyrelsen kan hjælpe med frisættelse. 
 
Deltagelse i forældremøder 
5 minutter på klassens forældremøder. 
SKB har tidligere haft en taleseddel 
Kristine foreslår et fortsat talepapir, hvor det der er fælles fortælles ens uanset hvem der kommer ud. 
Joans laver udkast til huskeseddel 
 
De første møder er fordelt. 
Listen sendes rundt på mail, hvor den enkelte melder ud hvilke møder man kan deltage i. 
 
 
 
Ad 6: Skolerapporten 
Drøftelser en den netop gennemførte orientering 
Indledende drøftelser af way-ahead 
 
En kort drøftelse af mødets form samt en undren over de punkter, BSU havde valgt at sætte fokus på. 
Alle er nysgerrige på, hvad den videre proces er. 
 
SKB vil fokusere på den positive fortælling 
 
Kristine og Jonas laver en plan for hvad næste step er for hvordan vi vil bruge rapporterne. 
 
 
Ad 7: Samling af udskolingen 
Status på samling af udskoling og drøftelse af sammenlægning af 6 – årgang 
 
Hvad gør vi med 6 årgang 
Der er 3 klasser på NÆ og 2 mindre klasser på VA 
Tanken er, at elever i 7 klasser bliver samlet og blandet. 
Lige nu ser vi ind på de kommende 6 årgang, da lokalerne begrænser os. 
Skal vi flytte SFK fra Nærum til Vangebo. 
Hvis ikke eleverne kan bo ordentlig sammen, giver det måske ikke mening af samle. 
 
SKB opfordrer til, at skolen træffer beslutninger om det vi ved nu. 
 



 
 

 

 
Ad 8: Ledelsesstatus 
Fortrolig personalesituation 
2 opsigelser her i starten af skoleåret. 
 
Ad 9: Kommunikation fra dagens møde 
Jonas laver kort tilbagemelding om skolerapport 
All round status på byggeprocessen 
 
 
Ad 10: Eventuelt 
Åbningstider i SFO 
Forespørgsel fra NÆ om SFO kan lukke mellem 16 – 17 om fredagen. 
Det blev besluttet, at SFO og SFK fremadrettet lukker kl. 16.30 om fredagen. 
 
 


